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Akademický senát Stavebnej fakulty Slovenskej technickej univerzity v Bratislave 
 

Z Á P I S N I C A  č .  0 2 / 2 0 2 5  z o  z a s a d n u t i a  
A k a d e m i c k é h o  s e n á t u  S v F  S T U  v  B r a t i s l a v e  

d ň a  1 1 . 0 4 . 2 0 2 5  
konaného o  8:00 hod. v zasadačke Stavebnej fakulty STU v Bratislave 

 
Schválený program rokovania: 

 

1.           Otvorenie zasadnutia, prezentácia 
2.           Voľba skrutátorov a overovateľov zápisnice  
3.           Schválenie programu zasadnutia 
4.           Schválenie zápisnice zo zasadnutia AS SvF zo dňa 31.01.2025 
5.           Kontrola úloh a uznesení 
6.           Správa o činnosti Stavebnej fakulty STU v Bratislave za rok 2024 (na schválenie) 
7.           Návrh rozpočtu SvF STU na rok 2025 (na schválenie) 
8.           Rozpis dotácie na rok 2025 (na schválenie) 
9.           Z vyšších orgánov 
10.         Rôzne 
 
K bodu 1: Otvorenie zasadnutia, prezentácia 
Zasadnutie Akademického senátu SvF STU v Bratislave (ďalej AS SvF) otvoril a viedol predseda AS SvF 
doc. Ing. Ján Erdélyi, PhD. Na úvod privítal senátorov a prizvaných účastníkov rokovania AS SvF – dekana, 
prodekana Makýša a tajomníka fakulty. Dekan ospravedlnil neúčasť ostatných prodekanov na zasadnutí. 
Podľa prezenčnej listiny bolo prítomných 23 členov AS SvF, prezentovalo sa 23 členov. AS SvF bol 
uznášaniaschopný a zasadnutie bolo otvorené.  
 

Prezentácia:  
Počet členov zamestnaneckej časti:       20    
Počet prítomných členov zamestnaneckej časti:                                 17 
Počet členov študentskej časti:     10 
Počet prítomných členov študentskej časti:                                              6 
 

Ospravedlnení: Ing. Mária Füri, PhD., doc. Ing. Alena Golian Struhárová, PhD., Ing. Ing. arch. Roman Ruhig, 
PhD., Ing. Peter Trudič, Ing. Anežka Kašiarová, Tamara Šimkaninová, Ing. Barbora Považanová 

 
Prezenčná listina zo dňa 11.04.2025 je priložená k originálu zápisnice. 
 
K bodu 2: Voľba skrutátorov a overovateľov zápisnice 
Za skrutátorov boli navrhnutí: Ing. Dominika Húdoková a Alexej Zelenaj. 
Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: prof. Ing. Zora Petráková, PhD. a doc. Ing. Roman Výleta, PhD. 
 

Návrh uznesenia č. 08 AS/25 
AS SvF schvaľuje Ing. Dominiku Húdokovú a Alexeja Zelenaja za skrutátorov. 

Priebeh hlasovania: 
Počet členov AS:                                            30   Počet hlasov za:                        23  
Počet členov AS prítomných na hlasovaní:                 23  Počet hlasov proti:                     0  
 Zdržali sa hlasovania:                 0 

 
 

Výsledok hlasovania: uznesenie č. 08 AS/25 bolo schválené všetkými hlasmi členov AS SvF prítomných na 
hlasovaní. 
 
Návrh uznesenia č. 09 AS/25 
AS SvF schvaľuje prof. Ing. Zoru Petrákovú, PhD. a doc. Ing. Romana Výletu, PhD. za overovateľov zápisnice. 
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Priebeh hlasovania: 
Počet členov AS:  30 Počet hlasov za:                        23 
Počet členov AS prítomných na hlasovaní:               23  Počet hlasov proti:      0 
 Zdržali sa hlasovania: 0 

 

Výsledok hlasovania: uznesenie č. 09 AS/25 bolo schválené všetkými hlasmi členov AS SvF prítomných na 
hlasovaní. 
 
K bodu 3: Schválenie programu 
Predseda AS SvF informoval senátorov, že program zasadnutia bol senátorom zaslaný 27.03.2025 
elektronicky. Predsedovi AS SvF nebol doručený do začiatku zasadnutia v písomnej forme žiadny návrh na 
doplnenie programu a nikto z prítomných nemal návrh na zmenu poradia bodov programu, preto dal 
predseda AS SvF o programe zasadnutia hlasovať. 
 

Návrh uznesenia č. 10 AS/25 
AS SvF schvaľuje program zasadnutia bez pripomienok. 

Priebeh hlasovania: 
Počet členov AS:  30 Počet hlasov za:                         23  
Počet členov AS prítomných na hlasovaní:               23  Počet hlasov proti: 0 
 Zdržali sa hlasovania: 0 

 

Výsledok hlasovania: uznesenie č. 10 AS/25 bolo schválené všetkými hlasmi členov AS SvF prítomných na 
hlasovaní. 
 
 K bodu 4: Schválenie zápisnice zo zasadnutia AS SvF zo dňa 31.01.2025 
Predseda AS SvF informoval senátorov, že k obsahu zápisnice neboli doručené predsedovi AS SvF žiadne 
námietky a pripomienky.  
 

Návrh uznesenia č. 11 AS/25 
AS SvF schvaľuje zápisnicu zo zasadnutia AS SvF zo dňa 31.01.2025 bez pripomienok. 

Priebeh hlasovania: 
Počet členov AS:  30 Počet hlasov za:                         23 
Počet členov AS prítomných na hlasovaní:               23  Počet hlasov proti: 0 
 Zdržali sa hlasovania: 0 

 

Výsledok hlasovania: uznesenie č. 11 AS/25 bolo schválené všetkými hlasmi členov AS SvF prítomných na 
hlasovaní. 
 
K bodu 5: Kontrola úloh a uznesení 
Predseda AS SvF informoval senátorov, že z predchádzajúcich zasadnutí AS SvF nevyplynula žiadna úloha 
definovaná uznesením.   
 
K bodu 6: Správa o činnosti Stavebnej fakulty STU za rok 2024 (na schválenie) 
Predseda AS SvF informoval senátorov, že Správa o činnosti Stavebnej fakulty STU za rok 2024 bola 
senátorom zaslaná 27.03.2025 elektronicky (Príloha_06_Správa o činnosti Stavebnej fakulty STU  za r. 2024).  
Predseda AS SvF požiadal dekana, ktorý je predkladateľom materiálu, aby senátorov informoval o 
predloženom materiáli.  
Dekan na pripravenej prezentácii odprezentoval základné časti Správy fakulty z oblasti vzdelávania (ŠP, 
v ktorých sa poskytuje vzdelávanie; vývoj počtu študentov a analýzu prijímacieho konania v jednotlivých 
stupňoch štúdia), vedecko-výskumnej činnosti (počty schválených návrhov na kvalifikačné postupy; prehľad 
počtu/ získaných fin. prostriedkov pridelených na riešenie výskumných úloh a porovnanie v rámci  STU; 
prehľad publikačnej činnosti, ako aj počtu ohlasov), ľudských zdrojov (celkový počet zamestnancov; počet 
učiteľov a ich kvalifikačnú štruktúru), medzinárodných projektov (počet riešených projektov, podaných 
žiadostí a získaných fin. prostriedkov z medzinárodných projektov), v časti vzťahov s verejnosťou stručne 
informoval o prehľade uskutočnených akcií, náborovej kampani, ako aj účasti fakulty na podujatiach. V časti 
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modernizácia dekan informoval o prehľade základných opráv rekonštrukcií a renovácií na fakulte. V poslednej 
časti Hospodárenie informoval o pridelených dotačných prostriedkoch, štruktúre rozdelenia bežných 
výdavkov, ako aj strategických cieľoch, resp. o plnení merateľných ukazovateľov. 
Predsedníctvo AS na svojom zasadnutí 26.03.2025 poverilo Pedagogickú a vedeckovýskumnú komisiu AS SvF 
(ďalej PaVVK), aby predloženú Správu o činnosti SvF STU za rok 2024 prerokovali na svojom zasadnutí a zaujali 
k nej stanovisko. Rovnako poverilo Ekonomickú komisiu AS SvF (ďalej EK) aby prerokovali  kapitolu 10 
Hospodárenie a aby k nej zaujali stanovisko.  
Ing. arch. Minarovičová, predsedníčka PaVVK, informovala senátorov, že komisia zasadala dňa 08.04.2025 
o 14.00 hod. Zasadnutia sa zúčastnilo dostatočný počet členov a bola uznášaniaschopná, prizvaní boli 
prodekan Makýš a  tajomník fakulty. PaVVK prerokovala materiál, ale vzhľadom na dĺžku rokovania postupne 
komisiu opustili viacerí členovia (kvôli iným neodkladným povinnostiam). Z dôvodu uznášanianeschopnosti 
neprijali žiadne uznesenie. 
prof. Petráková, predsedníčka EK informovala senátorov, že komisia zasadala dňa 02.04.2024. Na zasadnutie 
boli prizvaní dekan, tajomník fakulty a predseda a podpredseda AS SvF. Z diskusie členov EK vyplynuli viaceré 
otázky a pripomienky, tou zásadnou bol nesúlad medzi fin. prostriedkami uvedenými v Správe o činnosti SvF 
STU za rok 2024  a v materiáli Návrhu rozpočtu SvF STU na rok 2025. Predseda AS upozornil na rozdiely medzi 
štipendiami doktorandov uvedených v Správe o činnosti fakulty – kapitola Hospodárenie a v časti tabuľky 
Návrh rozpočtu na rok 2025 – stĺpec  „Bezprostredne  predchádzajúce účtovné obdobie“. Na základe 
pripomienok členov EK a prizvaných hostí bol tajomníkom fakulty dodatočne poslaný materiál k štipendiám 
doktorandov, ako aj spotrebe energií na fakulte.. 
 
Následne predseda AS SvF otvoril všeobecnú časť diskusie: 

- doc. Venglár upozornil, že Správa o činnosti SvF STU za rok 2024 je príliš rozsiahla a nereflektuje 
požiadavky Dlhodobého zámeru rozvoja fakulty, požiadal predkladateľa zvážiť možnosť pripravovať 
ju v inom/ kratšom formáte, napr. tým, že by viaceré časti presunuli do príloh; pridal sa aj doc. Funtík, 
podporil návrh skrátiť Správu o činnosti fakulty a informoval sa, či by nebolo možné predkladať 
správu spoločne s Výročnou správou o hospodárení – reakcia dekana: štruktúra vychádza z 
požiadaviek R-STU, pripúšťa, že by Správa o činnosti SvF STU za rok 2024 mala obsahovať aj 
zhodnotenie plnenia dlhodobého zámeru (ďalej len DZ), avšak ten hodnotí skôr plnenie dlhodobých 
cieľov fakulty; dodal, že v druhom polroku čaká fakultu aj príprava nového DZ; prisľúbil, že vedenie 
fakulty (ďalej len VF) nájde efektívne riešenie skrátenia a zjednodušenia Správy o činnosti SvF STU za 
rok 2024  predkladanej do AS SvF; 

- prof. Škultétyová navrhla poslať senátorom ako materiál na prerokovanie pripravenú prezentáciu – 
dekan: nenamietal, avšak upozornil, že prezentácia v porovnaní so Správou o činnosti SvF STU za rok 
2024 neobsahuje toľko informácií; 

- prof. Sandanus reagoval na pokles pracovníkov, pričom mu v tabuľkách nesedia počty učiteľov 
a ostatných zamestnancov iných pracovísk a žiada do budúcna uvádzať percentuálny pokles oboch 
kategórií (k čomu sa pridal aj doc. Hruštinec), a taktiež žiadal pri rekonštrukciách presne vyčísliť 
spoluúčasť fakulty (napr. v prípade študentskej zóny DYNAMIK). Tajomník fakulty reagoval na počty 
učiteľov, resp. pracovníkov – kde uviedol, že nejde o fyzické počty ale o prepočítané počty, teda 
úväzky; spolufinancovanie fakulty na rekonštrukciách bude súčasťou Výročnej správy o hospodárení 
fakulty; dekan berie na vedomie požiadavku uvádzať percentuálny pokles ako učiteľov, tak aj 
ostatných pracovníkov fakulty. 

- doc. Hruštinec upozornil na viacero formálnych preklepov. Dekan požiadal senátorov, aby príp. 
formálne pripomienky k Správe o činnosti SvF STU za rok 2024 posielali priamo Ing. Maliarikovej. 

- doc. Zuzulová k časti „Propagácia fakulty“ kriticky vystúpila k neúčasti fakulty na veľtrhu CONECO, 
pričom každoročným účastníkom sú TUKE aj UNIZA a k tvrdeniu prodekanky Gajdošovej, že účasť nie 
je efektívnou propagáciou fakulty aj napriek tomu, že tam boli médiá a aj viacerí štátni tajomníci - 
reakcia dekana: aj keď to priamo nesúvisí so Správou o činnosti fakulty, tak dodal, že prodekanka 
mala na mysli efektívnosť získavania študentov, pretože sa rokmi ukázalo, že účasť na CONECO je 
neefektívna náborová aktivita – takmer nikto sa nezaujíma o štúdium ale išlo skôr o poradenstvo 
v oblasti stavebníctva; taktiež dodal, že SvF je dlhodobo ignorovaná Zväzom stavebných podnikateľov 
Slovenka (ďalej len ZSPS), ktorá má na starosti Pavilón vzdelávania a inovácií na veľtrhu , avšak 
pripustil potrebu otvorenej diskusie so zástupcami ZSPS a otvorí túto tému aj na Kolégiu rektora 
(ďalej len KR). Prehodnotenie účasti na CONECO podporili aj prof. Škultétyová a doc. Hruštinec. 
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- doc. Hruštinec v časti „Starostlivosť o zamestnancov“ nepovažuje za benefit, ak je pre zamestnancov 
vyčlenená len 1 hodina týždenne na plávanie a k tomu si to ešte musia aj platiť. Reagovala Mgr. 
Bartolčičová: zamestnanci na iných univerzitách takisto platia za bazén, benefitom pre tých našich je 
aj telocvičňa a posilňovňa, za ktorú neplatia; aktuálne je fakulta nútená bazén prenajať dvom 
plaveckým klubom, ktoré pokryjú veľkú časť nákladov na prevádzku a zabezpečia tak možnosť 
plávania pre zamestnancov aspoň na 1 hodinu/týždeň; dekan: prostriedky poskytnuté z R-STU na 
rekonštrukciu bazéna a jeho prevádzka sú dve oddelené veci; prenájmom bazéna sa zabezpečila jeho 
prevádzka a fakulta nebola nútená ho zatvoriť; 

- doc. Venglár upozornil na nevhodne zvolenú formuláciu – „predpokladané“... v časti Hospodárenie, 
keďže ide o zhodnotenie roku 2024. Reagoval tajomník fakulty: v čase prípravy Správy o činnosti 
fakulty ešte neboli známe, resp. spracované údaje za rok 2024, preto tam bolo zvolené slovo 
„predpokladané“, konečné a správne čísla budú vo Výročnej správe o hospodárení; riešením by bolo 
túto časť neuvádzať v Správe o činnosti fakulty, avšak dekan, ako aj JUDR. Zajacová poukázali na 
stanovenú štruktúru, ktorá by mala ostať zachovaná; prof. Škultétyová navrhla aktualizovať údaje 
pred jej zverejnením, s týmto návrhom dekan súhlasí. 

- doc. Funtík mal otázku k téme rekonštrukcie bazéna a šatní – či sa rieši s realizátorom problém 
s odvetrávaním a odvodnením v sprchách – tajomník fakulty: prodekan Kyrinovič vie o probléme 
a rieši reklamáciu projektu a aj samotnej realizácie, opravy by sa mali uskutočniť v letnom období. 

 
Predseda AS SvF ukončil diskusiu a vzhľadom na prednesenú pripomienku o doplnení a aktualizácii čísel 
v časti „Hospodárenie“ na základe aktuálnych čísel do pripravovanej Výročnej správy o hospodárení fakulty 
za rok 2024, s ktorou dekan ako predkladateľ súhlasil, dal o tejto pripomienke hlasovať. 
 

Uznesenie č. 12 AS/25 
AS SvF schvaľuje pripomienku k Správe o činnosti Stavebnej fakulty STU v Bratislave za rok 2024:  

- v kapitole 10 sa čísla aktualizujú podľa Výročnej správy o hospodárení fakulty za rok 2024.   

Priebeh hlasovania: 
Počet členov AS:  30 Počet hlasov za:                         22  
Počet členov AS prítomných na hlasovaní:               22  Počet hlasov proti: 0 
 Zdržali sa hlasovania: 0 

 

Výsledok hlasovania: uznesenie č. 12 AS/25 bolo schválené všetkými hlasmi členov AS SvF prítomných na 
hlasovaní. 
 
Následne dal predseda AS SvF hlasovať o materiáli ako celku. 
 
Uznesenie č. 13 AS/25 
AS SvF schvaľuje Správu o činnosti Stavebnej fakulty STU za rok 2024 s pripomienkou. 

Priebeh hlasovania: 
Počet členov AS:  30 Počet hlasov za:                         22  
Počet členov AS prítomných na hlasovaní:               22  Počet hlasov proti: 0 
 Zdržali sa hlasovania: 0 

 

Výsledok hlasovania: uznesenie č. 13 AS/25 bolo schválené všetkými hlasmi členov AS SvF prítomných na 
hlasovaní. 
 
K bodu 7: Návrh rozpočtu SvF STU na rok 2025 (na schválenie) 
Predseda AS SvF informoval senátorov, že Návrh rozpočtu SvF STU na rok 2025 bol senátorom zaslaný spolu 
s pozvánkou 27.03.2025 elektronicky (Príloha_07_Návrh rozpočtu SvF STU na rok 2025).  
Predseda AS SvF požiadal dekana, ktorý je predkladateľom materiálu, aby senátorov informoval o 
predloženom materiáli. Dekan následne požiadal tajomníka fakulty, aby bližšie informoval senátorov o tomto 
materiáli. Tajomník fakulty informoval, že Návrh rozpočtu na rok 2025 bol vypracovaný v štruktúre v zmysle 
účtovnej osnovy predpísanej ministerstvom. Návrh rozpočtu sa skladá z nákladov a výnosov na zdaňovanú 
a nezdaňovanú činnosť, na základe ktorého fakulta hospodári. Tvorba rozpočtu vychádza zo skutočných 
nákladov a výnosov dosiahnutých v roku 2024 a zo zostatku finančných prostriedkov rok 2024. Následne 
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v krátkosti popísal hlavné položky plánovaných nákladov a výnosov, ako aj plánovaného hospodárskeho 
výsledku na rok 2025. Samotné zdôvodnenie návrhu rozpočtu na rok 2025 je popísané v závere textovej časti 
predkladaného materiálu. 
 
Predsedníctvo AS SvF na svojom zasadnutí 26.03.2025 poverilo EK, aby predložený Návrh rozpočtu  na rok 
2025 prerokovali na svojom zasadnutí a zaujali k nemu stanovisko.  
prof. Petráková, predsedníčka EK informovala senátorov, že komisia zasadala dňa 02.04.2024. Na zasadnutie 
boli prizvaní dekan, tajomník fakulty a predseda a podpredseda AS SvF. Predsedníčka EK oboznámila 
senátorov s priebehom a výsledkom rokovania. EK na zasadnutí materiál prerokovala a požiadala 
predkladateľa o doplnenie podkladov týkajúcich sa spotreby a nákladov na energie za rok 2024 a rozklad účtu 
č. 549 za rok 2024 (štipendiá doktorandov). Tieto boli dopracované a sprístupnené senátorom na online 
úložisku 08.04.2025. Jednotliví hostia a členovia EK predniesli svoje pripomienky a otázky k tvorbe rozpočtu, 
zároveň požiadali o vysvetlenie náplne niektorých účtov, resp. doplnenie informácií o druhu a rozsahu 
položiek, ktoré sú náplňou jednotlivých účtov: 

 účet 502 – spotreba energie (plán spotreby energií, zvyšovanie predpokladaných nákladov) – prof. 
Sandanus požiadal doplniť predpokladanú spotrebu energie v KWh; 

 účet 511 – opravy a udržiavanie – uviesť  najväčšie predpokladané položky, doplniť najväčšie 
plánované rekonštrukcie; 

 549 – iné ostatné náklady – diskutujúci žiadali  upresnenie predpokladaného plánu a čerpania hlavne 
štipendií doktorandov, predseda AS SvF chcel vedieť, čím je spôsobený rozdiel v údajoch uvádzaných 
v Správa o činnosti Stavebnej fakulty STU za rok 2024 a údajoch v Návrhu rozpočtu na rok 2025; 

 doc. Venglár pripomienkoval skutočnosť, že súčasne s Návrhom rozpočtu na rok 2025 nebola 
predložená Výročná správa o hospodárení fakulty za rok 2024; žiadal o upresnenie termínu,  kedy 
bude predložená do AS SvF; 

 doc. Výleta mal pripomienky k tvorbe hospodárskeho výsledku/zisku za rok 2024, otázky 
k optimalizácii a zníženiu daňovej povinnosti – ako a či vedia pracoviská túto situáciu ovplyvniť; 

 doc. Výleta sa zaujímal o spôsob nakladania s účtovnou formou dane z príjmu; 
 doc. Hruštinec žiadal vysvetlenie, ako sa nakladá s ušetrenými finančnými prostriedkami. 

Reakcie tajomníka fakulty/dekana: 
 spotreba energie v KWh a účet 549 štipendiá doktorandov – bolo doplnené do materiálu na AS SvF; 
 výška dane, daňový režim, tvorba hospodárskeho výsledku – tajomník fakulty vysvetlil dôvody, 

prečo je účelné, aby boli výnosy katedier zaťažované nákladmi v priebehu roka (fakturácia ZoD na 
konci roka a nevyúčtovanie nákladov v danom roku); ako odpisy budov STU ovplyvňujú celkový 
hospodársky výsledok, a preto je potrebné, aby mali fakulty kladný hospodársky výsledok; Ing. 
Mehajová z R-STU mu sľúbila, v prípade záujmu, prednášku k téme daňového režimu; 

 nakladanie s ušetrenými finančnými prostriedkami – tajomník fakulty vysvetlí pri rozpise dotácie; 
avšak ušetrené fin. prostriedky sa ukladajú na zostatkovom účte fakulty, z ktorého sa potom čerpajú 
napr. na TaS, čím sa ušetria pridelené fin. prostriedky na mzdy. 

 
Následne predseda AS otvoril všeobecnú časť diskusie: 

- doc. Výleta chcel vedieť, či je možné apelovať na vedúcich katedier (ďalej len VK), aby optimalizovali 
výdavky a tým aj daňové zaťaženie a tiež ak má fakulta zostatkový účet, aký je jeho stav. Tajomník 
fakulty: VK to vedia, na kolégiu dekana (ďalej len KD) sú pravidelne o tom informovaní; fakulta 
disponuje s takýmto zostatkovým účtom, kde sa prenášajú všetky nevyčerpané prostriedky k 31.12. 
uplynulého roka; stav tohto účtu bude vo Výročnej správe o hospodárení fakulty za rok 2024; 

- prof. Škultétyová chcela vedieť praktický pohľad ako sa budú z pohľadu katedier uplatňovať LVV 
(limity verejných výdavkov). Tajomník fakulty vysvetlil, čo je LVV (zjednodušene: čo nebude 
naplánované, to sa nebude môcť nakupovať); po sviatkoch je na R-STU plánovaná porada k LVV; 
dekan doplnil, že problém bude s tým, že čo nebude naplánované, nebude možné obstarať, avšak ak 
bude niečo naplánované a nebude realizované, nič sa nestane;  

- predseda AS SvF chcel vedieť, či LVV súvisí s čerpaním výnosov katedier, čo boli teraz obmedzené. 
Dekan: nie, ale kvestor sleduje výdavky a umožňuje fakultám čerpať len určité množstvo fin. 
prostriedkov, aby sa STU nedostala do mínusových čísel; 

- doc. Hruštinec upozornil na dve najviac narastajúce položky v rozpočte: energie a s tým súvisiaci 
nárast cien – v tejto  súvislosti sa poďakoval za materiál s doplňujúcimi údajmi a následne chcel 
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vedieť, aký majú podiel na energetických úsporách realizované investície (zateplenie bloku B, výmena 
odovzdávacej stanice tepla (ďalej len OST), rekonštrukcia bloku A). Tajomník fakulty: stanica OST je 
v nábehovom režime (zatiaľ ešte všetko nefunguje na 100 %), nie všetky vetvy fungujú ako by mali – 
po sviatkoch bude porada,  momentálne je to v štádiu riešenia; zateplenie objektov sa javí priaznivo, 
avšak problémom je správanie sa zamestnancov a študentov (napr. otváranie okien v bloku B – 
neefektívne fungovanie rekuperácie, nezatvárenie dverí na aule – neefektívne kúrenie/ chladenie, 
zatváranie okien a ventilačiek po výučbe v priestoroch učební a podobne); úspory vďaka výmene OST 
a zateplení budov sa výrazne prejavili; druhým narastajúcim faktorom sú opravy a údržba – 
v porovnaní 4 posledných rokov došlo v roku 2024 k navýšeniu o 400 tis. eur a tento rok o ďalších 
200 tis. eur, prečo dochádza k takému navýšeniu? Tajomník fakulty: k navýšeniu dochádza z dôvodu 
plánovaných investícii – rekonštrukcia rýchlovýťahov a 3 toalety v bloku B, a tiež plánovaná obnova 
celofakultného inventáru, bližšie bude o týchto investíciách informovať vo Výročnej správe 
o hospodárení fakulty; 

- Mgr. Bartolčičová reagovala na otázky doc. Hruštinca s tým, že si treba uvedomiť, že ceny neustále 
stúpajú a s tým stúpajú aj náklady na opravy; porovnávanie predchádzajúcich rokov preto nie je 
podľa nej relevantné.  
 

Keďže v diskusii neboli vznesené žiadne pozmeňujúce návrhy, predseda AS SvF dal hlasovať o predloženom 
Návrhu rozpočtu SvF STU na rok 2025. 
   
Uznesenie č. 14 AS/25 
AS SvF schvaľuje Návrh rozpočtu SvF STU na rok 2025 bez pripomienok. 
 
Priebeh hlasovania: 
Počet členov AS:  30 Počet hlasov za:                         18 
Počet členov AS prítomných na hlasovaní:               22  Počet hlasov proti: 0 
 Zdržali sa hlasovania: 4 

 
Výsledok hlasovania: uznesenie č. 14 AS/25 bolo schválené väčšinou hlasov členov AS SvF prítomných na 
hlasovaní. 
 
Predseda AS SvF následne vyhlásil 15 min. prestávku. Po prestávke sa prezentovalo 21 členov AS SvF, preto 
zasadnutie AS SvF pokračovalo v uznášaniaschopnom počte. 
 
K bodu 8: Rozpis dotácie na rok 2025 (na schválenie) 
Predseda AS SvF informoval senátorov, že Rozpis dotácie na rok 2025 bol senátorom zaslaný spolu 
s pozvánkou 27.03.2025 elektronicky (Príloha_08_Rozpis dotácie na rok 2025).  
Predseda AS SvF požiadal dekana, ktorý je predkladateľom materiálu, aby senátorov informoval o 
predloženom materiáli. Dekan informoval senátorov, že tvorba Rozpisu dotácie na rok 2025 vychádzala 
z pridelenej dotácie na fakultu. Balík bol rozdelený úmerne na príslušné katedry podľa výkonov v pedagogike 
a vede (50:50), už v uplynulom roku bola zrušená aj 30 %-ná fixácia tarifných platov; dotácia na katedry – 
podľa reálnych pedagogických výkonov. Rozpis dotácie bol prerokovaný na mimoriadnom KD dňa 25.03.2025. 
 
Predsedníctvo AS SvF na svojom zasadnutí 26.03.2025 poverilo EK, aby predložený Rozpis dotácie na rok 2025 
prerokovali na svojom zasadnutí a zaujali k nemu stanovisko.  
prof. Petráková, predsedníčka EK informovala senátorov, že komisia zasadala dňa 02.04.2024 a oboznámila 
senátorov s priebehom a výsledkom rokovania. Na zasadnutie boli prizvaní dekan, tajomník fakulty 
a predseda a podpredseda AS SvF. Dekan priblížil  zásady  Rozpisu dotácie na SvF na rok 2025 a následne 
prezentoval rozdiely v dotácii v roku 2025 – 2024 a návrh rozdelenia mzdových prostriedkov na rok 2025 s 
porovnaním s rokom 2024. Tajomník fakulty upozornil na potrebu valorizácie miezd v roku 2025 a tiež na 
potrebu doplnenia krytia nákladov v roku 2025 takmer o 300 tis. eur. Následne jednotliví hostia a členovia EK 
predniesli svoje pripomienky a otázky, na ktoré im predkladateľ postupne odpovedal: 

 doc. Hruštinec žiadal vysvetliť metodiku prerozdelenia mzdových prostriedkov na KHUV, KJAZ a KTVY 
na rok 2025; 
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 prítomní žiadali vysvetlenie  tvorby výšky nadtarifných platov  na celofakultných pracoviskách, taktiež 
spôsob odmeňovania podľa rozsahu práce (KIC, CIT); 

 doc. Hruštinec namietal spôsob prerozdeľovania mzdových prostriedkov na administratívu, keďže 
podľa jeho názoru z ministerstva už od roku 2025 tieto peniaze nechodia na univerzitu; 

 doc. Hruštinec opätovne upozornil na skutočnosť, že delenie fin. prostriedkov nie je v súlade 
s metodikou, akou prichádzajú financie na univerzitu z Ministerstva. STU ich delí inak a na SvF 
používame pri prerozdeľovaní mzdových prostriedkov na jednotlivé roky iné %-ne prerozdelenie (10 
% 30 % 60 %); 

 prof. Sandanus požiadal o informovaní členov AS SvF o priemerných výkonoch na zamestnanca za 
minulý/predchádzajúci rok. 

Reakcie tajomníka fakulty/ dekana: 
 prerozdelenie mzdových prostriedkov na KHUV, KJAZ a KTVY na rok 2025 – zo zápisnice EK: tajomník 

fakulty argumentoval potrebou výšky mzdových prostriedkov na KTVY návratom pracovníčky z 
materskej dovolenky;  

 prerozdeľovanie mzdových prostriedkov na administratívu – zo zápisnice EK: tajomník fakulty 
upozornil, že tieto prostriedky prichádzajú; nie sú vyčlenené, ale sú súčasťou fin. prostriedkov  
pridelených v rámci  dotácie podprograme 11. 

 
Predsedníčka EK požiadala členov komisie vzhľadom k rozsahu otázok, aby doplnili zápisnicu a poďakovala za 
súčinnosť. Keďže EK nebola na konci zasadnutia uznášaniaschopná, členovia sa dohodli o schválení uznesenia 
per-rollam. Per-rollam hlasovanie prebehlo 10.04.2025, zúčastnilo sa na ňom 8 členov s výsledkom 6:2 za 
schválenie predkladaného materiálu s pripomienkami, ktoré však neboli predsedovi ani členom AS SvF 
doručené, a preto ich AS SvF neberie do úvahy. 
Ing. arch. Minarovičová, predsedníčka PaVVK, informovala senátorov, že komisia zasadajúca 08.04.2025 
o 14.00 hod. taktiež prerokovala tento materiál, ale neprijala k nemu žiadne uznesenie. 
 
Následne predseda AS SvF otvoril všeobecnú časť diskusie. 
Otázky a pripomienky doc. Hruštinca: 

 výkonová/ nevýkonová dotácia – v časti „Rozdiel dotácie 2025 – 2024“ sú do nevýkonovej dotácie 
zaradené aj podprogram 11 (Pedagogika) a 12 (Veda a výskum), ktoré podľa doc. Hruštinca patria do 
výkonových dotácií (považované za výkonové aj v dokumentoch ministerstva); ak budú tieto 
zaradené medzi dotačné fin. prostriedky, tak potom v porovnaní s rokom 2024 nebude pokles 
výkonových dotácií v roku 2025, ale bude nárast o cca 3,5 %; 

 v časti „Rozdiel dotácie 2025 – 2024“ sú uvedené výkonové dotácie v podprograme 11 (Pedagogika) 
a 12 (Veda a výskum) v podiele 63,5 % : 36,5 % (nie 50 : 50) – podiel výkonovej dotácie je vyšší v 
podprograme 11 (Pedagogika), ako v 12 (Veda a výskum); 

 delenie mzdových prostriedkov – podľa Ministerskej metodiky a podľa Metodiky STU sú hodnotené 
výkony za roky 2023, 2022 a 2021 (v uplatňovanej metodike na SvF sú hodnotené výkony za roky 
2024, 2023 a 2022 a zohľadnené váhou 60 % : 30 % : 10 %), ale podľa Ministerskej metodiky a 
Metodiky STU za rok 2024 nie sú hodnotené výkony (váha je 0 %); tento rozpor ovplyvňuje reálne 
výkony tvorivých pracovníkov SvF a uplatňovaná metodika rozpisu mzdových prostriedkov na SvF je 
v zásadnom rozpore s platnou Ministerskou metodikou a Metodikou STU; 

 opätovne sa vrátil k téme doktorandov a k prideľovaniu fin. prostriedkov na administratívu; 
 zmena pre výpočet mzdových prostriedkov pre KHUV – doc. Hruštinec ju považuje za nesystémovú a 

účelovú, pričom táto zmena nebola prerokovaná v AS SvF; žiada aby bol zachovaný princíp rovnakého 
prístupu pri rozdeľovaní prostriedkov pre všetky 3 katedry (HUV, TVY a JAZ), je potrebné aj pre KTVY 
uplatniť pomer PV : VV = 50 % : 50 % už v roku 2025, alebo rovnako aj pre KHUV prideliť paušálne 
mzdové prostriedky na tarifné platy. 

Reakcia dekana: 
 výkonová/ nevýkonová dotácia (výkonnostné zmluvy) – dekan pripustina nesprávnu formuláciu, resp. 

pomenovanie, avšak táto nemá dopad na rozdelenie a výšku dotácie; výkonnostné zmluvy sú zmluvy 
medzi ministerstvom a univerzitami, ktoré definujú zlepšovanie sa pomocou výkonnostných 
parametrov (približovanie sa k stanoveným cieľom); dotácia na základe plnenie parametrov bude 
prideľovaná od roku 2026, aktuálne sú výkonnostné zmluvy len monitorované a prichádzajú úmerne 
výkonom za pedagogiku a vedu; 
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 zmena metodiky rozdeľovania mzdových prostriedkov – metodika bola vždy schvaľovaná súčasne 
s Rozpisom dotácie, ktorú AS SvF môže a nemusí schváliť; fakulta sa nemôže riadiť Ministerskou 
metodikou; v prípade, že by nenastala zmena metodiky KJAZ by mala najvyššie nadtarify a tiež 
nemôžu byť katedry, ktoré nerobia výskum dvakrát bonifikované (viac času na pedagogiku + výkony 
cez pedagogiku 80:20); minulý rok bola s KHUV dohoda o hľadaní riešenia, avšak minuloročný deficit 
narástol na 51 tis. eur. 

Ďalej sa do diskusie zapojili: 
- JUDr. Zajacová reagovala a dodala, že KJAZ, KHUV a KTVY mali vždy osobitný režim a bol im 

akceptovaný a v AS SvF schválený osobitný koeficient pedagogických výkonov (nie 50:50 ale 80:20); 
od KHUV sa neočakával výskum a učiť môžu iba to, čo majú umožnené ale robia odborné poradenstvo 
pre fakultu; KJAZ a KTVY majú na Bc. stupni  štúdia množstvo hodín, KHUV iba 2 hodiny, aktuálne 
v tomto období pripravuje nový predmet, pričom pri novej akreditácií a zavedení nového predmetu 
by si katedra zarobila pedagogikou na výkony s úväzkom pre 4,9 ľudí na katedre; taktiež dodala, že v 
tabuľke by mali byť napočítané všetky katedry a taktiež iné súčasti fakulty. Nemá ako motivovať 
svojich zamestnancov, pretože katedrám na začiatku roka vedenie fakulty odporúča znížiť, resp. vziať 
nadtarifné platy, pričom celofakultným pracoviskám nie; 

- doc. Funtík reagoval, že spolu máme 20 katedier a či je nevyhnutné baviť sa iba o jednej katedre, 
ktorá je v záporných číslach. Je za to, aby bola v tabuľke priznaná výška deficitu a nech sa hľadá 
riešenie; taktiež nesúhlasí s tvrdením, že KHUV nemôže robiť výskum. Zvýšením efektivity výučby 
(zlúčenie podobných predmetov) si môže KHUV vytvoriť priestor pre výskum; 

- doc. Hruštinec reagoval tým, že niektoré katedry doplácajú na spôsob rozdeľovania mzdových 
prostriedkov na základe výkonov, ktoré prídu na fakultu a prerozdeľujú sa na základe fakultnej 
metodiky rozpisu dotácie a žiada rovnaké pravidlá pre všetky katedry; 

- Mgr. Bartolčičová chcela reagovať na JUDr. Zajacovú, ktorá medzičasom musela zasadnutie AS SvF 
opustiť pre pracovné povinnosti: ak pedagóg učí málo, mal by si hľadať iné spôsoby ako pokryť svoj 
pracovný čas; aj napriek tomu, že napríklad ona učí 24 hod./ týždeň je schopná robiť vedu a výskum 
a písať články; 

- dekan reagoval, že aj KTVY bude mať rovnaké rozdelenie mzdových prostriedkov ako ostatné katedry, 
avšak nateraz nie je dostatok dát z minulých rokov a tým KTVY dopláca na tento systém rozdeľovania 
mzdových prostriedkov, za čo sa im ospravedlňuje;  

- Ing. arch. Minarovičová navrhla zvážiť, či by nebolo možné vytvoriť a schváliť aj nejakú metodiku 
hodnotenia pedagogických výkonov; 

- prof. Škultétyová chcela vedieť, akým spôsobom bude VF riešiť situáciu na zmiernenie deficitu 
a dofinancovania KHUV – dekan: VF bude hľadať riešenie z mimodotačných zdrojov; 

- prof. Sandanus poznamenal, že riešením by bolo ponúknuť naše výkony v rámci univerzity a príp. 
zjednotiť viacero administratívnych pracovísk na STU. Dekan aj doc. Funtík reagovali, že na R-STU 
aktuálne prebieha diskusia s cieľom centralizácie pracovísk; žiaľ, proti sú niektorí dekani fakúlt; Dekan 
upozorňuje, že dokonca bude potrebné prijať na fakultu aj zamestnanca na verejné obstarávania, 
ktoré univerzita delegovala na fakulty; 

- prof. Sandanus priznal, že ak KKDK je v mínusových číslach, avšak nedostal od VF zadefinované, aký 
výkon je potrebný, aby si „katedra na seba zarobila“; 

- prof. Sandanus chcel vedieť, či sú štipendiá doktorandov mzdové prostriedky. Tajomník fakulty: 
z hľadiska krytia a započítavania sú definované ako mzdové prostriedky; prof. Sandanus: v tom 
prípade je potrebné stanoviť pomer na štipendiá doktorandov, čo bude hradené zo spoločného a čo 
z katedrového; reagoval dekan: VF nájde vhodný mechanizmus; 

- prof. Škultétyová chcela vedieť, či sa neuvažuje so zavedením 2. kola prijímacieho konania na PhD. 
Štúdium. Reagoval prodekan Makýš: v minulosti bolo aj 2. kolo, avšak to sa z hľadiska kvality 
uchádzačov neosvedčilo, keďže uchádzač na druhom, príp. treťom mieste už mal prácu a postupovalo 
sa nižšie a tým pádom sa prijímali slabí uchádzači. 

Keďže v diskusii neodzneli k ostatným tabuľkám predloženého Rozpisu dotácie na rok 2025 žiadne ďalšie 
otázky a pripomienky, predseda AS SvF ukončil diskusiu k danému bodu. Následne dekan informoval 
senátorov, že na KR odznela informácia o septembrovej 7 % valorizácii platov, ktorá však nebude 
ministerstvom pravdepodobne krytá, avšak aj napriek tomu VF nestiahlo materiál z rokovania AS SvF a bude 
hľadať cca 200 tis. EUR na dofinancovanie tejto valorizácie z iných zdrojov. 
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V diskusii neboli vznesené žiadne pozmeňujúce návrhy, preto dal predseda AS SvF hlasovať o predloženom 
Rozpise dotácie na rok 2025. 
   
Uznesenie č. 15 AS/25 
AS SvF schvaľuje Rozpis dotácie na rok 2025 bez pripomienok. 
 
Priebeh hlasovania: 
Počet členov AS:  30 Počet hlasov za:                         14 
Počet členov AS prítomných na hlasovaní:               21  Počet hlasov proti: 3 
 Zdržali sa hlasovania: 4 

 
Výsledok hlasovania: uznesenie č. 15 AS/25 bolo schválené väčšinou hlasov členov AS SvF prítomných na 
hlasovaní. 
 
K bodu 9: Z vyšších orgánov 
1/Dekan informoval o zasadnutí Kolégia rektora STU dňa 09.04.2025, na ktorom bol prerokovaný a schválený 
Návrh dodatku č. 1 k vnútornému predpisu číslo 2/2023 Štatút STU a k Smernici rektora č. 1/2013 – SR 
Podpisový poriadok STU, definitívny rozpis dotácie na rok 2024, Etická komisia STU v Bratislave – za SvF prof. 
Hlavčová a ďalšie. V bode rôzne bolo KR informované o valorizácií a prerokovaná bola téma akreditácie HaI 
konaní. Bližšie informácie z KR STU sú zverejnené v zápisnici na:  
https://www.stuba.sk/buxus/docs/stu/informacie_o/stu/organy_akademicke_samospravne/zasadnutia_kr
/Zapis_2025-04-09.pdf. 
 

2/ Ing. arch. Minarovičová musela zo zasadnutia AS SvF odísť, avšak v súvislosti s činnosťou Rady vysokých 
škôl SR by rada senátorov informovala o výbere činností: 
Tézy k pripravovanému novému zákonu o vysokých školách 2025 boli prerokované na predsedníctve RVŠ dňa 
13.02.2025 a sú prístupné na: https://www.radavs.sk/mdocs-posts/tezy-k-novemu-zakonu-o-vysokych-
skolach-2025/?mdocs-cat=null; 
V dňoch 07. – 10.03.2025 prebehlo online hlasovanie na členov rady programu APVV pre pripravovaný 
program APVV – „Podpora výskumných infraštruktúr“; 
V dňoch 09. – 11.04.2025 prebehlo online hlasovanie na členov Komisie na posudzovanie návrhov na 
vymenovanie profesorov; 
Doručený bol na prerokovanie a pripomienkovanie Dodatok č. 1 k metodike rozpisu dotácií zo štátneho 
rozpočtu verejným vysokým školám na rok 2025. 
 

3/ Podpredseda AS SvF informoval o zasadnutí AS STU dňa 26.02.2025, na ktorom bol zvolený nový 
podpredseda AS – prof. Lukeš; bol prerokovaný návrh na vymenovanie člena VR – prof. Finka; metodika 
rozpisu dotácie a schválený dlhodobý zámer STU. AS vzal na vedomie návrh rozpočtu STU (na úhradu 
neoprávnených nákladov projektu ACCORD bolo vyčlenených už tento 1,5 mil. eur na splácanie 3,3 mil. eur 
„kolektívnej viny“). Bližšie informácie zo zasadnutia budú zverejnené v zápisnici AS STU na stránke: 
https://www.stuba.sk/sk/stu/akademicke-a-samospravne-organy/akademicky-senat-
stu.html?page_id=1621. 
 

4/ Podpredseda AS SvF informoval o zasadnutí Volebného zhromaždenia STU dňa 09.04.2025, na ktorom sa 
konalo verejné vypočutie kandidáta na rektora STU, kde bol vypočutý jediný kandidát na rektora STU – prof. 
Ing. Maximilián Strémy, PhD.; vypočutie sa streamovalo cez platformu YouTube – k dispozícii je aj záznam: 
https://www.youtube.com/live/-deF2AGtZ5c; viac informácií je na verejnej výveske: 
https://www.stuba.sk/sk/univerzita/uradna-vyveska/volba-kandidata-na-rektora-stu-na-funkcne-obdobie-
2025-2029/vyhlasenie-volby-kandidata-na-rektora-slovenskej-technickej-univerzity-v-bratislave-na-
funkcne-obdobie-od-07.09.2025-do-06.09.2029.html?page_id=17186&#program-kandidata-na-rektora-stu. 
 
K bodu 10: Rôzne  
1/ doc. Funtík sa informoval, na stav na ÚM – údajne odchádza prof. Finka. Doc. Zuzulová chcela vedieť, čo 
bude so študentami na UM, kde pôsobia aj pedagógovia zo SvF. Dekan: problémom je priestorové 
plánovanie, kde STU zatiaľ nevie, čo bude s cca 150 študentami. 
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2/ predseda AS SvF chcel vedieť, v akom stave je plán transformácie katedier na ústavy. Dekan: materiál sa 
aktuálne finalizuje v podobe zámeru na transformáciu a organizačnej zmeny fakulty a očakáva sa jeho 
predloženie na rokovanie AS SvF dňa 16.05.2025 na schválenie. 
 

3/ predseda AS SvF informoval senátorov, že KARC má nového zástupcu v AS SvF Ing. Ing. arch. Romana 
Ruhiga, PhD., ten pravdepodobne na nasledovnom zasadnutí požiada o zaradenie do ním vybranej stálej 
komisie AS SvF; predseda v mene AS SvF poďakoval Ing. arch. Kuráňovi za doterajšiu prácu odvedenú v AS 
SvF. 
  
Predseda AS SvF poďakoval za účasť na rokovaní, informoval o najbližšom termíne zasadnutia AS SvF: 
16.05.2025 a následne zasadnutie AS SvF ukončil. 
 
 
Zapísala: Ing. Marcela Maliariková, PhD. 
 
 
                                                                                                                         doc. Ing. Ján Erdélyi, PhD.                     
                                                                                                                                predseda AS SvF                                             
 
Overovatelia:  
 
                    prof. Ing. Zora Petráková, PhD. 
 
 
 
                               doc. Ing. Roman Výleta, PhD. 


